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Spotkanie burmistrza z mieszkańcami – już 19
września
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Już w najbliższy czwartek (19 września) odbędzie się spotkanie z cyklu
„Forum wymiany – wiedzy, pomysłów, myśli”. Będzie ono dotyczyło etapu
1. inwestycji obejmującego m.in. ulice: Śniadeckich, Bartosza Głowackiego,
Dolną, Tadeusza Kościuszki. Początek o godz. 18.00 w sali posiedzeń
konstancińskiego magistratu. Spotkanie będzie transmitowane na żywo na
esesja.tv.

„Forum wymiany – wiedzy, pomysłów, myśli” to inicjatywa Michała Wiśniewskiego,
burmistrza gminy Konstancin-Jeziorna, mająca na celu włączenie mieszkańców w
proces decyzyjny. Obejmuje organizację narad, spotkań i warsztatów, podczas
których będą poruszane kwestie istotne dla naszej codzienności i mające realny
wpływ na życie w gminie.

Drogi w Skolimowie północno-zachodnim 
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W najbliższy czwartek (19 września) odbędzie się spotkanie z burmistrzem. Będzie
ono poświęcone planom gminy Konstancin-Jeziorna związanym z przebudową i
rozbudową dróg na terenie Skolimowa północno-zachodniego. Omawiany na niej
będzie etap 1. inwestycji obejmujący ulice: Śniadeckich, Bartosza Głowackiego,
Dolną, Tadeusza Kościuszki, Nową, Górnośląską, Romualda Traugutta, gen.
Józefa Bema, Józefa Sowińskiego i Józefa Toczyskiego. Początek o godz. 18.00
w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy. Spotkanie będzie transmitowane na żywo
na esesja.tv. Ale to nie wszystko. W następnym tygodniu (24 września)
zaplanowano kolejne spotkanie – tym razem poświęcone ulicom: Kołobrzeskiej,
Kabackiej, Białostockiej, Siedleckiej, Łomżyńskiej, Ostrołęckiej,
Ciechanowskiej, Toruńskiej, Bydgoskiej i Pilskiej.

W drugiej połowie listopada odbędzie się także spotkanie z przyszłym wykonawcą
ulicy Starego Dębu w Czarnowie.

Udostępnianie przestrzeni
„Forum wymiany” to nie tylko narady, debaty i warsztaty, ale także udostępnianie
gminnej przestrzeni na spotkania z mieszkańcami. Takie 3 października (czwartek) o
godz. 17.00 w konstancińskim magistracie planuje firma Profbud, realizująca
inwestycję w okolicach ul. Kolejowej. Szczegóły wkrótce.
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